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Bijeenkomst Klankbordgroep Julianabaan 5 april 2022 

Genodigden 

Aanwezig 
Gemeente Leidschendam-Voorburg 
Vertegenwoordigers VvE’s 
Ondernemers 

Opening en mededelingen 

De voorzitter heet iedereen welkom.  

Er heeft zich nog een nieuw lid aangemeld voor de klankbordgroep. Voor het nieuwe lid en de 
vervangers volgt een kort voorstelrondje. De voorzitter geeft een korte toelichting op wat er vorige 
keer is besproken.  
 

Verslag vorige vergadering 

Benen op tafel sessie 12 april  

Op 12 april organiseert de gemeente een Benen op tafel sessie voor de klankbordgroep. Het doel van 
deze informele sessie is om alle neuzen dezelfde kant op te krijgen. En afspraken te maken over het 
doel van het project en de samenwerking.  

Omdat niet iedereen altijd bij de reguliere overleggen aanwezig kan zijn en er dan vervangers 
aansluiten zijn ook zij deze bijeenkomst van harte welkom.  
De projectondersteuner stuurt nog een mail naar alle leden van de klankbordgroep. 

Programma: 
Inloop 18.00 uur 
Start 18.30 uur 
Einde 21.30 uur 
 

Inloopbijeenkomst 20 april 

De bijeenkomst is bedoeld om alle betrokkenen te informeren over het proces en korte termijn acties.  
Tijdens deze avond wordt er geïnformeerd en vragen van bewoners beantwoord. Er wordt geen 
inhoudelijk gesprek gevoerd over wat er wel en niet in de ontwikkelvisie komt.  
 
Locatie Bibliotheek Julianabaan 
Tijd: 19.30 – 21.00 uur 
 

Niet besproken.  
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Centrummanager zorgt voor verspreiding van de uitnodiging onder de ondernemers.  
Komen er nog informatieborden op de Julianabaan? De uitnodigingsbrief voor deze avond wordt huis-
aan-huis verspreid. Tevens wordt het in de social media van de gemeente vermeld net als in de 
gemeentelijke digitale nieuwsbrief van 7 april. Er worden nu geen fysieke borden op De Julianabaan 
geplaatst.  

Het is moeilijk te zeggen hoe de opkomst wordt. Er is in ieder geval breed uitgenodigd.  
 
Hoe lopen communicatielijnen? De communicatie vanuit de bewoners naar de klankbordgroep 
verloopt via de VvE’s die deelnemen aan de klankbordgroep. Zij zijn de tussenpersoon.  
Is er bij bewoners bekend wie er in de klankbordgroep deelnemen? Tijdens de inloopbijeenkomst kan 
dit gecommuniceerd worden via het bord “Participatie”. Dit wordt besproken tijdens de benen op tafel 
sessie van 12 april.  
 
Het idee wordt geopperd om een visualisatie – 3D te laten zien. Zo wordt de beleving voor de 
bewoners groter en zichtbaarder. Dit staat op de planning om later te doen als er meer nieuw 
beeldmateriaal voor handen is. De ontwikkelvisie kijkt verder dan het laatste Definitief Ontwerp (DO) 
voor de openbare ruimte, bijvoorbeeld naar waar welke functies komen. Deze wordt dit jaar opgesteld 
en moet eind 2022 gereed zijn. Op 20 april vertellen we vooral op welke manier we de visie gaan 
maken en hoe bewoners etc. daarover mee kunnen denken. Inhoud die later ontstaat kan zeker 
gebruikt worden om bijvoorbeeld een filmpje of andere visualisaties te maken.  

 

Quick Wins 

Tijdens de bijeenkomst van 5 april zijn een aantal zaken omtrent de quick wins besproken, zoals de 
verschillende fases waar we wat in kunnen doen.  

31 maart heeft de schouw plaatsgevonden met het gemeentelijk projectteam en de fietsersbond. Wat 
kan er al gedaan worden op korte termijn en wat kan later opgepakt worden? 

Hanging baskets en plantenbakken zijn reeds besteld.  

Plantenbakken komen op de verstening te staan en worden door de gemeente gehuurd. Zo worden 
ze geplaatst bij het hek voor de Macdonalds, 2 x voor Jumbo bij de fietsenstalling en bij de hoek 
naast Noony’s nabij GSM Walhalla.  

Is het de bedoeling dat na de renovatie deze definitief blijven staan? Dat de bakken worden gehuurd 
is gebruikelijk bij de gemeente. Bij het maken van een aangepast DO wordt er gekeken om beplanting 
niet in bakken maar direct in de grond te planten.  

Zijn de plantenbakken hufterproof? Hier wordt extra op gelet.  

Vergroenen d.m.v. steenbreek:  op een aantal plekken worden stenen verwijderd en groen geplaatst. 
Dit wordt o.a. bij Jumbo langs de weg gedaan. De fietsnietjes die er nu staan worden verwijderd 
omdat deze weinig worden gebruikt.  

Windscherm naast toko Ebu: hier wordt vergroend middels een klein plantsoen. Dit houdt de fietsers 
ook meer tegen.  

Het plantsoen bij de pinautomaat, daar heeft eerder een paal gestaan die steeds omver gereden 
werd. Er wordt nu nagegaan of hier een kei geplaatst kan worden zodat het bouwverkeer niet meer 
door het plantsoen kan rijden. Ook wordt er gevraagd om het vak beter te onderhouden. Het lijkt nu 
meer een braakliggend stukje dan een mooi plantsoen.  
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Entree Verbakel: kan het groen rondom de boom aangepakt worden zodat het geen hondentoilet kan 
worden? Bij nieuwe vergroening wordt gekeken of we een band om een perkje kunnen plaatsen, 
maar voor het opruimen van poep is de gemeente afhankelijk van het gedrag van de hondenbezitter. 
Klankbordgroep geeft aan dat hier niet op wordt gehandhaafd. Er is binnen de gemeente 
onvoldoende capaciteit om dit op te lossen. Dit speelt in de gehele gemeente.  

Dit soort meldingen dienen voortaan gemeld te worden via het meldpunt openbare ruimte Melden bij 
de gemeente | Gemeente Leidschendam-Voorburg (lv.nl) Als tip wordt ook meegegeven dat wanneer 
het verslag met de achterban wordt gedeeld gelijk het verzoek te doen bij bewoners om het groen niet 
als hondentoilet te gebruiken.  
 
Pakketbezorging bij GSM Walhalla: busjes staan op straat of blokkeren de oversteek. Dit is gemeld bij 
gebiedsregisseur, maar niets meer vernomen. Tevens geprobeerd om een afspraak met de wijkagent 
te maken maar werd door verwezen naar veilig verkeer Nederland. De projectleider geeft aan dat er 
een gesprek wordt aangegaan met GSM Walhalla om een oplossing te zoeken.  

Quick wins vinden alleen op plekken plaats waar naar alle waarschijnlijkheid niet wordt gebouwd dus 
blijvende vergroening is daar geen verloren investering.  

Klankbordgroep geeft aan dat ambities voor nog meer groen fijn zijn, maar het moet wel onderhouden 
worden. Het verzoek is dan ook om het huidige groen beter te onderhouden.  

Fiets-scooterproblematiek: De centrummanager heeft een samenwerking met een MBO opleiding 
voor handhaving. Wellicht kan deze samenwerking met bewoners en ondernemers worden gedaan. 
Om zo gezamenlijk het probleem aan te pakken.   

De centrummanager vraagt nogmaals aandacht voor het melden van problemen via de juiste 
kanalen. Zijn er problemen over parkeren, hondenpoep, afval of iets dergelijks, meld het dan via 
Melden bij de gemeente | Gemeente Leidschendam-Voorburg (lv.nl) 

Is het een optie om met kunstgras te werken op enkele plekken? Dit wordt nader uitgezocht.  

Gevraagd wordt om een gesprek met de gemeente/handhaving over laad-losruimte bij de Jumbo. 
Hier vinden regelmatig gevaarlijke situaties plaats. Er zijn al meldingen gedaan maar tot op heden is 
hier niets van vernomen. De centrummanager vraagt om een overzicht van de meldingen die zijn 
gedaan. Hij zal dan eenmalig dit uitzetten bij de juiste afdeling of de gebiedsregisseur. In principe 
worden zaken over het dagelijks beheer van het gebied niet meer in de Klankbordgroep besproken. 
Die is primair voor het proces rond de Ontwikkelvisie en de Quickwins. Zo blijven de lijnen helder voor 
iedereen.  

Fietsvoorzieningen vernieuwen of verplaatsen: Op een aantal plaatsen worden de fietsvoorzieningen 
vernieuwd of verplaatst. Het aantal blijft gelijk. Om fietsen op/over het plein zoveel mogelijk te 
voorkomen worden ze aan de randen van het plein geplaatst. Bij Hema en AH blijven ze wel staan.  

Bouwwerkzaamheden hockeystick: De bouwmaterialen staan over het gehele trottoir. Graag 
aandacht hiervoor. Hier wordt een melding van gemaakt bij de ontwikkelaar. Bij oude ABN AMRO 
staan hekken tot aan het fietspad. Wordt meegenomen naar ontwikkelaar.  

Verkeersborden verwijzing parkeergarages: er worden extra verwijsborden geplaatst naar beide 
parkeerplaatsen. Voorheen stond er een verwijsbord naar de garage bij de leveranciersingang van de 
AH. Door vervanging van de deur is deze afbeelding weg. De gemeente gaat in gesprek met de AH 
om dit bord opnieuw te plaatsen.  

Onderzoeken quick wins: 

Zebra voor Sport2000: veiligheid vluchtheuvel wordt nader onderzocht en wordt meegenomen in 
ontwerp openbare ruimte.  

https://www.lv.nl/melden-bij-de-gemeente
https://www.lv.nl/melden-bij-de-gemeente
https://www.lv.nl/melden-bij-de-gemeente
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Fietsers inrit maken vanuit parkeerplein naar fietspad ter hoogte van the Stone. Stoeprandje 
weghalen zodat fietsers het fietspad op kunnen.  

Haaientanden plaatsen bij plein hockeystick? Dit wordt onderzocht of dit juridisch mogelijk is. 
Tweezijdig fietspad heeft voorrang op het afslaande verkeer van- en naar de parkeergarage.  

Paaltjes bij bakker Klink: Er wordt bekeken of er een groenbak (planten/bloemen) geplaatst kan 
worden. Het moet wel toegankelijk blijven voor mindervaliden.  

Speeltoestel: tussen de Nootzaak en Noony’s wordt een speelplek gerealiseerd. De nietjes die er nu 
staan worden verplaatst naar de andere kant van de Nootzaak. Het ontwerp wordt in samenspraak 
met de klankbordgroep gemaakt.  

Advies van de klankbordgroep is om te kijken of er een omheining geplaatst kan worden. Dit kan 
middels banken. Er is behoefte aan een glijbaan met een simpele trap voor allerkleinste en een 
hinkelbaan. Een gietrubberen ondergrond heeft de voorkeur. Plaats er ook een afvalbak, en maak het 
zo hufterproof mogelijk.  

Er wordt geïnventariseerd of en waar er extra bakken geplaatst kunnen worden om het (zwerf) vuil 
tegen kan gaan.  

Er wordt voorgesteld dat de gemeente een verzoek bij de scholen neerlegt om aandacht bij de 
scholieren te vragen voor het vuil dat wordt achtergelaten. De centrummanager gaat in gesprek met 
de scholen.  

Bestaande banken vervangen voor banken met planten. Ziet er aantrekkelijker uit.  

Rondvraag en afsluiting 

Het verslag en presentatie worden weer toegestuurd. Vanaf datum verzending heeft de 
klankbordgroep één week de tijd om te reageren op het verslag. Daarna wordt het verslag op de 
website geplaatst en kan het ook met de achterban gedeeld worden.  

Volgend overleg  

Er wordt nog een nieuwe datum gepland in mei.  
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